
Zápis č. 2/2015 

ze zasedání FV MČ Praha – Velká Chuchle
konaného dne 23. 2. 2015 v budově ÚMČ Praha – Velká Chuchle

_____________________________________________________________

Přítomni: 

 Mgr. Pavel Klán - předseda FV 

 Pavla Kozáková - člen FV 

 Jiřina Hanlová - člen FV  

 Olga Kuzníková - člen FV

Omluveni: 

 MUDr. Jaromír Piskáček - člen FV

Jako hosté byli jednání přítomni: 

 Ing. Lenka Svobodová - hlavní účetní MČ (tel. 257 941 041 - ústředna, e-mail: 
           uctarna@chuchle.cz)

 Stanislav Fresl – starosta MČ Praha – Velká Chuchle

Zapisovatel: 

 Pavel Kováč – tajemník FV (tel. 257 941 041 – ústředna, e-mail: info@chuchle.cz)
                            
                      
Jednání FV bylo zahájeno v 17,45 hodin a ukončeno v 18,55 hodin.

Program: 

1) Návrh rozpočtu MČ Praha – Velká Chuchle na r. 2015 (vč.rozpočtu SF a VHČ)

2) Návrh rozpočtového výhledu 2016 – 2020

3) Rozpočtová úprava č.11/2014

4)  Žádost Aerobic Team Chuchle o snížení plateb za vodné a stočné v prostorech Kazínská 8

5)  Informace o schváleném plánu finančních kontrol na r. 2015

6)  Informace o inventarizaci za r. 2014
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Bod 1) Návrh rozpočtu a plánu VHČ na r.2015 

a) Ing. Svobodová informovala členy finančního výboru o úpravách v návrhu rozpočtu 
na r.2015 oproti předložené verzi na minulém jednání výboru.  Úpravy vzešly z jednání 
starosty,  obou  místostarostů,  předsedy  FV,  tajemníka  ÚMČ a  Ing.Svobodové.  Jedná  se  o 
navýšení o 50tis.Kč u příspěvku ZŠ na provoz dle předloženého návrhu ředitelky ZŠ, dále o za-
pojení prostředků na odměnu Mgr. H. za korekturu zpravodaje ve výši 6tis.Kč (1tis.Kč za číslo 
CHZ), navýšení prostředků na příspěvky tělovýchovným (o 25tis.Kč) a zájmovým organizacím 
(o 40tis.Kč), zapojení prostředků na obnovu pomníku na nám.Chuchelských bojovníků ve výši 
100tis.Kč a zapojení prostředků z daru od spol.InterCora z r.2014 na rezervu v OdPa 6171. 
V souvislosti s tím došlo k navýšení převodu prostředků z VHČ o 121tis.Kč a k navýšení části 
financování (zapojení vl.zdrojů z předchozích let) o 4350tis.Kč.

Tento upravený návrh rozpočtu byl vyvěšen na úřední desce dne 12.2.2015, k to-
muto návrhu byly dosud předloženy připomínky jen od zastupitele p.Maříka a občana 
p.Barcala. 
Připomínky p.Maříka:
- žádost o rozpracování bodu „pomník“ a návrh na snížení o 50% - dle cenové nabídky od pí.-
Jindřichové z r.2014, která již v r.2012 pomník částečně obnovovala, vychází nyní jeho obnova 
na 100tis.bez DPH, proto FV návrh p.Maříka o snížení zamítl,
- žádost o rozpracování bodu „příspěvky zájm.organizacím“ a návrh na snížení o 50% - vzhle-
dem k tomu, že se předpokládá vyšší finanční podpora zájmovým i tělovýchovným organiza-
cím, a to za současného nastavení pravidel pro poskytování těchto příspěvků i ve vazbě na nová 
rozpočtová pravidla (novela zákona č.250/2000 Sb. s účinností od 20.2.2015) týkající se posky-
tování  dotací  (nutnost  uzavření  smluv,  povinné  náležitosti  žádostí),  FV návrh  p.Maříka  na 
snížení zamítl,
- návrh na navýšení prostředků pro JSDH o 58tis.Kč z důvodu požadavku HZS pro schopnost 
fungování výjezdní jednotky a obnovy zařízení – vzhledem k tomu, že HMP každoročně ze 
svého rozpočtu poskytuje na tyto účely prostředky (v r.2014 ve výši 80tis.Kč) FV tento návrh 
p.Maříka zamítl,
- žádost o rozpracování bodu „radar“ – jedná se o prostředky nevyčerpané v r.2014 (částečně 
z daru FINEP – 34tis.Kč a z vl.zdrojů – 50tis.Kč) na nákup nového radaru, příp. opravu
- žádost o rozpracování bodu „měřáky tepla“ – jedná se o zákonnou povinnost nainstalovat mě-
řiče tepla v bytových domech původně od r.2015 (v únoru 2015 povinnost odsunuta na r.2016), 
je třeba zajistit v byt.domě Radotínská – objednáno již v r.2014.
Připomínka p.Barcala:
- návrh na opravy komunikací v lokalitě Lahovská – vzhledem k tomu, že výkupy pozemků a 
následné zasíťování celé oblasti Lahovská řeší MHMP, není dle FV vhodné nyní investovat 
značné finanční prostředky (cca 500tis.Kč) do opravy komunikací v této oblasti.

Na základě aktuální informace stavebního odboru ÚMČ byli členové FV seznámeni 
s tím, že je třeba zapojit do rozpočtu 50tis.Kč na výstavbu plotu mezi pozemkem MČ (parc.č. 
670/3 u areálu zámečnictví ve Starolázeňské ul.) a soukromým pozemkem parc.č.676/1, což 
bylo  již  dříve  přislíbeno  zástupci  vlastníků  p.  D.  Dále  je  třeba  opravit  podlahy  ve  dvou 
mobilních skladech, které MČ v r.2014 pořídila  místo zbourané plechové haly na pozemku 
parc.č.670/3 u areálu zámečnictví ve Starolázeňské ul. – jedná se o cca 50tis.Kč. Z důvodu 
zákonné povinnosti je též třeba zadat zpracování průkazů energetické náročnosti pronajatých 
budov – jedná se o cca 10tis.Kč za část prostoru v K8 a Klubovém domě užívaných pro účely 
MČ (průkazy za  pronajímané  části  K8 a  Klubového  domu  spolu  s bytovými  domy budou 



hrazeny z VHČ). FV doporučil tyto tři požadavky doplnit do rozpočtu na r.2015 za současného 
zvýšení části financování (zapojení vl.zdrojů z předchozích let) o 110tis.Kč.

 Souhrnná rekapitulace návrhu rozpočtu na r.2015 po úpravách:
celkové příjmy vč.zapojení zdrojů (zisku) z VHČ 17,350.000,-Kč
celkové výdaje 22,927.800,-Kč
financování (zapojení vlastních zdrojů z hl.činn.)   5,577.800,-Kč

Vzhledem k tomu,  že  rozpočet  HMP na r.2015 byl  schválen usnesením ZHMP dne 
19.2.2015 (bez změny výše dotačního vztahu vůči MČ), ve kterém byli starostové všech MČ 
požádáni o schválení rozpočtů MČ nejpozději do 31.3.2015, přijal poté finanční výbor usne-
sení, kterým doporučuje ZMČ schválit rozpočet na r.2015 dle přílohy č.1 – po úpravách, 
jehož součástí je i rozpočet sociálního fondu ve výši 78tis.Kč a převod zisku z     VHČ ve výši 
2     523tis.Kč a pověřit Ing.Svobodovou zpracováním podrobného rozpisu schváleného roz-
počtu na r.2015 v     plném členění dle vyhlášky o rozpočtové skladbě dle přílohy č.2.

b) Na základě předloženého návrhu rozpočtu ZŠ na r.2015, jehož součástí jsou i plánované 
odpisy  dlouhodobého  majetku,  přijal  finanční  výbor  usnesení,  kterým  v     rámci  návrhu 
rozpočtu na r.2015 doporučuje ZMČ schválit příspěvek na provoz ZŠ na r.2015 ve výši 
2,600.000,- Kč a odpisový plán ZŠ na r.2015 v     celkové výši 85tis.Kč, a to dle přílohy č.3. 
Další  požadavky ZŠ - vybavení  dvou nových tříd a oprava vzduchotechniky v ŠJ – budou 
zváženy během r.2015 dle finanční situace MČ a naléhavosti.

c) Na  základě  předloženého  návrhu  rozpočtu  MŠ  na  r.2015,  jehož  součástí  jsou  i 
plánované odpisy dlouhodobého majetku,  přijal finanční výbor usnesení, kterým v     rámci 
návrhu rozpočtu na r.2015 doporučuje ZMČ schválit příspěvek na provoz MŠ na r.2015 
ve výši  1,160.000,-  Kč a odpisový plán MŠ na r.2015 v     celkové výši 57tis.Kč, a to dle 
přílohy č.4.  Součástí  příspěvku na provoz je i  200tis.Kč na mzdu učitelky na odloučeném 
pracovišti a malé třídě v bývalé tělocvičně. 

d) Vzhledem k tomu,  že  k plánu VHČ na r.2015  nebyly  vzneseny žádné připomínky 
přijal finanční výbor poté jednohlasně usnesení, kterým doporučuje ZMČ schválit návrh 
plánu VHČ na r.2015 dle přílohy č.5. 

Bod 2) Návrh rozpočtového výhledu na r.2016-2020

Vzhledem k tomu, že Zásady pro sestavení rozpočtového výhledu MČ na r.2016-2020 
byly schváleny usnesením RHMP č.1297 ze dne 10.6.2014, povinnost jeho sestavení vyplývá z 
§2  odst.1  zákona  č.250/2000  Sb.,  o  rozpočtových  pravidlech  územních  rozpočtů  a  jeho 
nezpracování je považováno za správní delikt  přijal finanční výbor jednomyslně usnesení, 
kterým doporučuje ZMČ schválit rozpočtový výhled na r.2016-2020 dle přílohy č. 6.

Bod 3) Rozpočtová úprava za r.2014

Členové  FV  byli  Ing.  Svobodovou  informováni,  že  v lednu  2015  schválil  starosta 
rozpočtovou  úpravu  č.11/2014  –  viz  příloha  č.7.  Finanční  výbor  vzal  tuto  informaci  na 
vědomí  s tím,  že  tato  schválená  rozpočtová  úprava  bude  předložena  na  jednání  ZMČ  na 
vědomí, a to dle usn.ZMČ č.3/2014 – nové ZMČ b.3/4-3 ze dne 15.12.2014.
Bod 4) Žádost Aerobic Teamu Chuchle



Členové FV znovu projednávali žádost Aerobic Teamu Chuchle o přepsání vodoměru v 
objektu  Kazínská  8,  jehož  část  má  žadatel  v  nájmu,  na  MČ jako  pronajímatele  z  důvodu 
zvyšující se spotřeby vody, kterou dle dřívější dohody platí žadatel i za část využívanou MČ. 
Členové finančního výboru následně přijali usnesení, kterým doporučují ZMČ, aby byl 
stavební odbor ÚMČ pověřen zajištěním instalace podružného vodoměru pro prostory 
užívané nájemcem a přepsáním vodoměru na MČ.  

Nájemník dále žádá o finanční kompenzaci za poslední fakturační období ve výši 50%, 
tj. 3.206,-Kč. Vzhledem k tomu, že od poslední fakturace do osazení podruženého vodoměru 
uplyne několik měsíců a skutečná spotřeba v prostorách užívaných MČ se dá těžko odhadovat, 
doporučují  členové  finančního  výboru  ZMČ  projednat  se  zástupci  Aerobic  Teamu 
Chuchle  jinou  formu  kompenzace  požadované  částky  za  spotřebovanou  vodu  (např. 
formou příspěvku na provoz v     r.2015). 

Bod 5) Plán finančních kontrol

Ing. Svobodová předložila  FV pro informaci starostou a tajemníkem ÚMČ schválený 
plán finančních kontrol na r.2015, jehož součástí je i kontrola pokladních dokladů a pokladní 
hotovosti, kterou bude provádět nově výbor finanční - viz. příloha č.8. 

Bod 6) Inventarizace za r.2014

Ing. Svobodová informovala členy FV o vyhotovení zprávy o inventarizaci majetku a 
závazků MČ za r.2014, která bude předsedou ústřední inventarizační komise předložena ke 
schválení  na  ZMČ.  Při  inventarizaci  za  r.2014  nebyly  zjištěny  nedostatky.  Všechny  DIK 
porovnaly inventurní  soupisy s účetním stavem a konstatovaly,  že skutečný stav majetku  a 
závazků je shodný se stavem účetním. Požadované dokumenty k inventarizaci za r.2014 byly 
již zaslány na příslušné odbory MHMP.

Finanční výbor vzal informaci o provedené inventarizaci na vědomí a doporučuje 
ZMČ schválit Inventarizační zprávu ÚIK o výsledcích provedené inventarizace majetku a 
závazků MČ Praha - Velká Chuchle za rok 2014.

Další jednání výboru bylo předběžně stanoveno na duben 2015, v případě potřeby ze strany 
ZMČ se FV sejde i dříve.

Zapsal: Pavel Kováč - tajemník FV

Mgr. Pavel Klán – předseda FV


